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ROMÂNIA 
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 
 
 

PROCES – VERBAL  
încheiat cu ocazia şedin ţei de îndat ă  a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara din   data 

de 14.04.2014 
 
 

Conducerea şedinţei este exercitată de dl. Palcău Ciprian care a fost ales preşedinte 
de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr.99/2014 adoptată prin votul 
deschis al majorităţii consilierilor locali în funcţie. Durata mandatului preşedintelui de şedinţă este 
de 2 luni. 

 
Dl. Palc ău Ciprian:  
Se dă citire rugăciunii „Tat ăl nostru”.  
 
“Domnilor consilieri, stimaţi invitaţi, 
 Declar deschisă şedinţa de astăzi a Consiliului local al municipiului Hunedoara, 

anunţându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-au înregistrat prezenţa până la această oră un număr 
de 17 consilieri. Lipsesc domnii consilieri: Artean Mircea, Mureşan Vasile, Cazan Florian și Crișan 
Ovidiu. 

Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept:dl. primar Viorel Arion şi d-nul 
director juridic Spiridon Pantelimon, care îl înlocuiește pe d-nul secretar Aurel Raţă-Bugnariu. 

Ca invitaţi participă şefi de birouri şi servicii din cadrul primăriei Municipiului 
Hunedoara, precum şi presa locală. 

Dau cuvântul domnului  primar pentru a  prezenta ordinea de zi.” 
 

Dl. primar Viorel Arion : 
„Ordinea de zi rămâne nemodificată.” 
 
Dl. Palc ău Ciprian:  
„Supun la vot ordinea de zi, care se aprobă în unanimitate. ” 
 
Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri care au un 

interes patrimonial, fie personal, fie prin soţ, soţie, afin sau rude până la gradul IV inclusiv, în 
problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, să anunţe înainte de a intra în dezbaterea ordinii 
de zi, pentru a se consemna în procesul verbal. 

Vă aducem la cunoştinţă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu încălcarea 
dispoziţiilor art. 46 alin.(1) din Legea administraţiei publice locale nr. 215/2001, republicată, cu 
modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept. 

De asemenea vă aducem la cunoştinţă faptul că potrivit art.77 din Legea nr. 393/2004 
privind Statutul aleşilor locali,  „(1) … consilierii locali nu pot lua parte la deliberarea şi adoptarea de 
hotărâri dacă au un interes personal în problema supusă dezbaterii.  
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                   (2) În situaţiile prevăzute la alin. (1), consilierii locali (…) sunt obligaţi să anunţe, la 
începutul dezbaterilor, interesul personal pe care îl au în problema respectivă.”  

 Potrivit prevederilor art.81 din legea sus menţionată, ”Hotărârile adoptate cu 
nerespectarea dispoziţiilor art. 77 sunt nule de drept ....” 

 
Pentru studierea materialelor şi întocmirea avizelor comisiilor de specialitate, 

dacă considera ţi necesar, se ia lua o pauz ă  de 10 minute. 
 
La punctul 1 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea organizării păşunatului şi exploatării 
pajiştilor permanente, aflate in domeniul privat al municipiului Hunedoara, în anul 2014. 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz 
favorabil 

- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ – avis favorable 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 

Dna Mornea Maria:  
”Propun un amendament, pornind de la mai multe aspecte. Datorită faptului că în 

proiectul de hotărâre, data trecută, la chiria minimă și modul de calcul al acesteia, erau niște date 
din care rezulta că din capacitatea de producție de masă verde este de 480 de lei pe hectar. Dacă 
mergeți pe caietul de sarcini de la ședința trecută, o să vedeți la chiria minimă și la modalitatea de 
calcul. Masa verde era de 480 de lei pe hectar. În plus, ținând cont de faptul că pe aceste suprafețe 
închiriate, cel care le lucrează, încasează o subvenție de la A.P.I.A., undeva la 160-180 de euro pe 
an, pe hectar, propun ca suma, prețul minim de pornire a licitației să fie de 480 de lei, așa cum a 
fost prevăzut la ședința trecută. La art.4, aprobă prețul minim de pornire a licitației de la 480 de lei 
pe hectar. În plus vreau să vă mai precizez, o hotărâre a Consiliului Județean, prin care stabilește 
valoarea masei verde la 80 de lei pe tonă, nu 60, și cantitatea de masă verde, exact cum vorbeam 
și cu doamna mai înainte, de 2,5 tone la hectar pe an, asta înseamnă undeva la 600 de kg de fân 
pe an. Este o cantitate care indiferent...întâmplător am lucrat în agricultură, și știu cam care sunt 
producțiile în zonă, de masă verde. Acesta ar fi primul amendament și aș avea o întrebare, tot 
mergând de la contractul celălalt, la ședința cealaltă, am avut un contract de arendare 
12752/15/2010, care după câte știu eu, contractul de arendă...” 

 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 
”...dacă îmi dați voie, la ședința anterioară, s-a scos de pe ordinea de zi, deci dvs. nu 

aveați cum să luați în discuție aspectele acestea...” 
 
Dna Mornea Maria:  
”...dl. director, vă rog frumos dați-mi voie un pic. Vreau să întreb ce se întâmplă cu 

contractul acela de arendă, pentru că fiind din 2010, probabil este pe 5 ani de zile, că așa sunt 
contractele de arendă, sau nu am voie să întreb? Atât am avut de spus, deci propun amendament: 
aprobă prețul minim de pornire a licitației publice de la suma de 480 de lei pe hectar pe an. De la 
150 de lei la 480 de lei. Și la întrebarea pe care am pus-o, vreau un răspuns.” 
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Dl. Magaon Jane : 
”Vedem că s-au scos aceste pășuni, și se dă aici numărul minim, numărul maxim și 

numărul eligibil de animale, pe hectar. Ce aș vrea să spun, să vedem.... numărul de ovine este 
mult, mult depășit. Aceste pășuni, foarte mulți umblă să le închirieze pentru luarea subvenției, nu 
pentru a le pășuna sau pentru a le întreține, ei au și obligația de a le întreține, curății și pe fiecare an 
să crească productivitatea de masă verde. Ce se întâmplă? Vă dau un exemplu, Valea Erjului, a 
fost închiriată de vre-o 5 ani de zile, nu s-a pășunat niciodată, rețineți ce spun, dar în schimb s-au 
pășunat 1100 de oi, pe 50-60 de hectare în Boș, și se încalcă flagrant toate acestea.  

Ce vreau să spun, în Boș există o societate care are o anumită suprafață de teren, are 
stână și din câte știu nu face parte din Municipiul Hunedoara, iar acum se vine pe persoană fizică 
pentru aceste pășuni, pentru că persoana este fizică, și nu vrem să cădem în faza ca să spunem că 
nu s-a știut, sau nu s-a cunoscut situația, pentru că eu sunt consilier în acea zonă, răspund de acea 
zonă și nu vreau să greșesc nici eu și nici primăria. Vrem să se cunoască situația, să se știe despre 
ce este vorba și când se va face contractul, să se facă un contract corect. Încă o dată spun, 
pășunea nu a fost niciodată pășunată, s-a luat subvenția, iar ovinele care s-au păscut, s-au păscut 
pe pășunile din Boș.” 

 
Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
”Aceeași persoană avea și Valea Erjului?” 
 
Dl. Magaon Jane : 
”Exact, e aceeași persoană. De aceea și spun, dacă se dau aceste pășuni și se 

închiriază, trebuie să respecte întocmai contractul. Pentru că pășunile nu sunt întreținute și s-au luat 
subvenții, ele nu s-au pășunat și e normal că acolo vor crește păduri, vor crește spini, și se vor lua 
subvențiile. Boșul nu are pășune…. Se știe despre cine este vorba. Acea societate care a fost, a 
dat faliment, a fost executorul judecătoresc, el a scos terenul respectiv…” 

 
Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
”Acea societate are contract?” 
 
Dl. Magaon Jane : 
”…a venit o altă societate, pe o altă denumire din câte știu, nu este din Hunedoara și 

nefiind din Municipiul Hunedoara nu prea are voie să se prezinte, dar în schimb a mai venit un 
cioban care pe lângă cele 600 și ceva de oi, a mai adus 500 de oi, pășunează, este scandalul 
destul de mare în Boș cu oamenii…” 

 
Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
”…pe Boș sunt 244 de oi…” 
 
Dl. Magaon Jane : 
”…sunt 1170 într-un singur loc, au închiriate în jur de 50-60 de hectare, și se 

pășunează pe terenul oamenilor, din câte cunosc eu… acum și oamenii vin și vorbesc, dar nu știm 
exact, o să cerem documente, pentru că trebuie să aducă documente, omul spune, dar trebuie să 
stai să asculți ambele părți, și ambele părți să vină cu dovezi cu acte, actele vorbesc. Am mai ridicat 
la sfârșitul lunii trecute problema, că oamenii au spus, au făcut contracte de arendă fără ca ei să 
cunoască, și să ia subvenție de pe terenurile lor, fără să fi făcut ei contractul acesta, nu știu cât este 
de adevărat, dar din ce se aude așa ar fi. Atât am avut de spus.” 
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Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 
”Cu privire la întrebarea dnei consilier Mornea, da, există un contract care s-a încheiat 

în anul 2010, el nu face obiectul acestei ședințe, și există și un act adițional care s-a încheiat, 
prelungindu-l cu 5 ani pe acel contract, în anul 2012, luna aprilie.” 

 
Dna Mornea Maria:  
”Și suprafețele de care discutăm sunt aferente acelui contract, sau nu?” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 
”Sunt aici, acele suprafețe vor fi scoase la licitație, se poate participa la licitație publică 

în vederea închirierii…” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”…acele terenuri care fac obiectul acelui contract?” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 
”O parte din acele terenuri, da.” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”Dar nu puteți, dacă contractul a fost prelungit, și este în vigoare, este opozabil părților 

contractante, nu puteți să scoateți nici un gram din suprafața respectivă, dacă nu ați modificat 
contractul, nu aveți cum dl. director.” 

 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 
”Contractul nu este anulat, contractul este în vigoare, există îndoieli cu privire la 

legalitatea acestui contract.” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”Bun, dar până când se va pronunța autoritatea competentă din punct de vedere 

juridic, el este în ființă.” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 
”Am fost puși în situația, fie să menținem acel contract și să introducem în acest 

format pe ordinea de zi a ședinței Consiliului Local, fie, și să blocăm posibilitatea licitării către 
utilizatori a pășunilor de pe raza administrativă a Municipiului Hunedoara, se ajungea aici, fie să 
acționăm în instanță acel contract, în situația în care se aprobă această hotărâre a Consiliului 
Local.” 

 
Dl. Rusu Constantin : 
”De acord, dar dacă îmi permiteți, noi adoptăm o hotărâre pe o suprafață, care din 

punct de vedere juridic nu e reală. Dacă există o anumită suprafață din ceea ce ne-ați prezentat aici 
în tabelul acesta, într-o anumită zonă, care face obiectul unui contract de arendă, valabil încheiat, 
prelungit…” 

 
Dl. primar Viorel Arion : 
”…ce înseamnă valabil? Noi tot ce am scos la închiriat și concesionat, am trecut prin 

Consiliul Local. Un act încheiat în 2012, care nu a respectat acest principiu, este valabil?” 
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Dl. Rusu Constantin : 
”Da, pentru că a fost încheiat de către primărie, nu contează ce primar, sau cine sunt 

consilierii, discutăm despre autoritatea care semnează contractul…” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 
”…deci el nu este înregistrat în cadrul instituției, acel contract nu poartă un antet…” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”…dacă îmi dați voie, extrapolând puțin, ne găsim ca și principiu, exact în situația 

Parcului Corvin…” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 
”…este o diferență enormă...” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”…este vorba de o autoritate care semnează contractul. Din moment ce, pe acel 

contract este viza primăriei, semnătura primarului, că e Hada, că e Schiau, că o fi cine o fi, el este 
un contract opozabil primăriei, atâta vreme cât nu a fost modificat prin voința părților, sau lipsa 
voinței părților de către o instanță judecătorească, ele este valabil, iertați-mă vă rog.” 

 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 
”…dl. consilier, aveți posibilitatea ca să faceți un amendament în acest sens.” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”…dar nu e vorba de amendament…” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 
”…noi am prezentat în această formă proiectul de hotărâre.” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”…dl. director, răspundeți-mi la un lucru, dacă suprafața trecută aici, este inclusă și 

suprafața din acel contract.” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 
”…este inclusă.” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”Ne aflăm în pragul unei hotărâri la care eu mă abțin.” 
 
Dl. Magaon Jane:  
”O întrebare am și eu să pun. Ne puteți da societatea sau persoana cu care este făcut 

contractul, că s-ar putea totuși să fie parte legală.” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 
”Este vorba de dna Coșereanu Alexandrina Petronela…” 
 
Dl. Magaon Jane:  
”Nu este pe societate, cumva? Dacă este pe persoană fizică, este discutabil, dacă 

este pe societate…” 
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Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 
”…este semnat și încheiat pe persoană fizică.” 
 
Dl. Magaon Jane:  
”Atunci are dreptate domnul.” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”Dacă îmi dați voie, vă spun din punct de vedere juridic, dl. director, dvs. veți scoateți 

ceea ce doriți, nu este nici un fel de problemă, dar vă spun că nu ține.” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 
”Eu nu-mi permit să fac ceea ce vreau. Noi am introdus pe ordinea de zi, pentru a 

rezolva problema, închirierea acestor pășuni care trebuia să se înceapă cu pășunatul la 1 mai 2014, 
nu ne permitem ca să încălcăm niște termene din lege, și drepturile unor cetățeni care utilizează 
aceste pășuni și sunt deținători de animale…” 

 
Dl. Rusu Constantin : 
”De acord dl. director, dar până să apărăm drepturile cetățenilor respectivi, trebuia de 

mult să luăm măsurile pentru rezilierea, sau pentru modificarea acelui contract în termenii legii. Nu 
putem noi unilateral, ca parte unilaterală, dacă luați contractul respectiv, eu nu l-am văzut, dar 
întradevăr s-a făcut vorbire în ședința trecută când s-a scos de pe ordinea de zi, și dna Mornea a 
întrebat, și m-a făcut curios chestia asta, nici nu știu despre cine este vorba, dar rețineți ce vă spun. 
Dacă acel contract nu este modificat, și uitați-vă în contract, orice contract spune că se poate 
modifica doar cu acordul ambelor părți contractante. Noi nu putem să modificăm unilateral, să 
scoatem o suprafață de acolo, sau toată suprafața, s-o includem în circuitul civil pentru ceilalți 
deținători. Ok, eu înțeleg intenția bună, dar până la a face intenția bună, ne aflăm cu un picior în 
afara sferei dreptului civil. Iertați-mă că vă spun lucrul acesta.” 

 
Dl. Bucale ț Marian : 
”Pentru a nu bloca, puteam scoate mai puțin acea suprafață .…până apărea hotărârea 

judecătorească, sau rezilierea contractului prin orice metodă….” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 
”…puteți să amendați acest proiect de hotărâre, inițiativa vă aparține.”  
 
Dna Mornea Maria:  
”Dar nu știm care sunt suprafețele….” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 
”Suprafața v-o poate prezenta dna Suciu.” 
 
Dna Mornea Maria:  
”Să vedem și noi contractul acela…” 
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Dl. Rusu Constantin : 
”Numai un moment, aici dacă îmi dați voie, nu este vorba de nici un amendament. Aici, 

iertați-mă că vă spun, vreți să pasați responsabilitatea în ședința Consiliului Local….” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 
”Eu cred că mi-am asumat această responsabilitate…..” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”Atenție foarte mare la ce vă spun, nu fac nici un fel de amendament, pentru că nu 

este vorba de amendament. Aici era vorba de încadrarea în proiectul acesta de hotărâre a 
suprafeței disponibile la ora actuală, din punct de vedere juridic, și asta nu eu trebuie să fac 
amendament, ci dvs. departamentul juridic trebuia să ne prezentați situația reală, nu noi trebuie să 
facem amendament. Dvs. ne prezentați situația juridică a terenurilor care pot face obiectul acestui 
proiect de hotărâre, la ora actuală. Nu am de ce să fac amendament. Îmi pare rău. Puteți să 
supuneți la vot, eu personal mă abțin.” 

 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 
”Cu privire la amendamentul dnei Mornea, vă rog să supuneți la vot.” 
 
Se supune la vot amendamentul dnei consilier Mornea care se aprobă cu 16 voturi 

”pentru” și o abținere (Magaon Jane). 
 
Dna Mornea Maria:  
”Suntem totuși într-un impact, eu când am pus întrebarea, am pus-o tocmai că nu mi 

s-a părut corect să încercăm să băgăm gunoiul sub masă, …” 
 
Dl. Palc ău Ciprian:  
”Haideți să trecem la vot…” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”Haideți să facem un exercițiu de imaginație…. Există acest contract în ființă din punct 

de vedere juridic. Partea contractantă ne va da în judecată,… primăria sau consiliul local, ipotetic. 
V-a câștiga, ipotetic, ne va cere daune interese, cine va plăti? Este un exercițiu de imaginație. Se 
poate întâmpla. Nu știm ce va fi în instanță, argumente pro și contra, depinde de probele 
administrate în cauză, există o posibilitate să pierdem. Să câștige procesul și ne va cere daune, 
cine va plăti? Eu nu vreau să le plătesc. Nu am de ce. Asta vreau să înțelegeți. Nu știu despre cine 
este vorba, vorbim despre principiu de drept. Trecem așa, să votăm, să votăm ce?” 

 
Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
”În situația în care acest proiect de hotărâre nu este votat astăzi, ce se va întâmpla cu 

celelalte persoane care doresc să…….” 
 
Dl. primar Viorel Arion : 
”Și acele persoane vor cere tot daune, pentru că vor plăti 1% pe zi, din suma pe care o 

primesc de la A.P.I.A.…” 
 
Dna Mornea Maria:  
”Am o propunere. Să zicem că mai facem o ședință acum, imediat și juridicul,.. mă rog 

de la primărie, să vină cu anexa asta modificată și atunci e ok. Care este suprafața respectivă…” 
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Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
”Faceți un amendament și propuneți…” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”Dl. director, scoateți suprafața….” 

 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 
”Dna Suciu, spuneți care este suprafața care face obiectul contractului și a actului 

adițional….” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”Dl. director, este extrem de simplu, suprafețele care fac obiectul acelui contract, 

scoateți-le deocamdată, o vom rezolva cumva, există diverse mijloace, nu trebuie să vă sugerez eu 
care sunt…” 

 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 
”Dl. consilier, eu astăzi am preluat această problemă, m-am ocupat de ședința de 

îndată, tocmai din dorința de a nu amâna și de a bloca o situație.” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”Scoateți suprafețele respective, ca să mergem mai departe. Dl. primar, pe de-o parte 

are dreptate, a pus întrebarea ce se va întâmpla dacă nu vom vota? Vom plăti la rândul nostru 
penalități. Haideți să deblocăm puțin, scoateți suprafețele din contract……..” 

 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 
”…Valea Erjului, uitați-vă la punctul 6 vă rog, 116,68 din care 73,37 sunt eligibile, 

trebuie scoase, și la poziția 4…” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”Care trebuie scoasă?” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 
”…punctul 6, Valea Erjului 116,68, suprafață eligibilă 73,37 se scoate…” 
 
Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
”…este vorba de ce spunea dl. Magaon Jane, dacă tot nu se pășunează acolo și a 

avut contract, acum o scoatem, da?” 
 
Dl. Magaon Jane : 
”Da.” 
 
Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
”Despre aceeași persoană este vorba…” 



9 
 

 
Dl. Magaon Jane : 
”Exact.” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 
”În Pestișu Mare, în loc de 121,58, eligibil 91,11 la poziția 4, va fi …” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 

Dna Suciu Mariana : 
”La poziția 4 din totalul de 121,58, eligibil 91,11 .,.minus 32,17, scădem și din total și 

din eligibil…la Pestișu Mare…” 
 
Dna Takacs Aranka : 
”Haideți că fac calculul…cât ați spus?” 

 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 
”Cât rămâne?” 
 
Dna Suciu Mariana : 
”58,94.” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 
”Dl. consilier, propuneți un amendament?” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”Propunem un amendament la art.1 și art.3…” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 
”Art.1, anexa nr.1…” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”Ok, e în regulă…” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 
”Anexa nr. 1, punctul 4…” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”…și punctul 6…” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 
”…și punctul 6, în sensul că…” 
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Dl. Rusu Constantin : 
”…suprafața eligibilă la punctul 4, în loc de 91,11 este  58,94, pentru că suprafața 

totală există, și la punctul 6 Valea Erjului se scoate totalmente partea eligibilă, rămânând suprafața 
totală de 116,68.” 

 
 Se supune la vot amendamentul dl. consilier Rusu Constantin, care se aprobă în 

unanimitate. 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-6 se aprobă în unanimitate.  
Având în vedere faptul că art. 7 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.120/2012 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenţă: 

                 1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 

2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. Noghiţă Luminiţa – Marinela - membru 
5. Muzsic Robert Eugen - membru 

 
                      Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în vederea 
organizării şi desfăşurării licitaţiei publice pentru închirierea pajiştilor din proprietatea  privată a 
municipiului Hunedoara, a constatat următoarele: 
 
Preşedinte:  - Suciu Mariana- Şef Birou Registrul Agricol,Cadastru,Aplicarea Legilor  
                           Fondului Funciar 17 voturi “pentru” 
Membrii:  - Oprişiu Corina-Director executiv  -Direcţia Amenajarea Teritoriului,  
                         Patrimoniu şi Urbanism 17 voturi “pentru” 
  - Matei Adina-Compartiment Concesiuni Inchirieri 17 voturi “pentru” 
  - Haralambie Monica -Biroul Registrul Agricol,Cadastru,Aplicarea  
                         Legilor       Fondului Funciar 17 voturi “pentru” 
  - Tosun Valentina-consilier juridic-Direcţia  juridică, contencios administrativ,  
                         autoritate tutelară şi administraţie publică locală 17 voturi “pentru” 
   - Ponta Cristina-şef Serviciu Buget, finanţe,contabilitate 17 voturi “pentru” 
                     - Bugariu Adrian -Biroul Registrul Agricol,Cadastru,Aplicarea Legilor Fondului 
                          Funciar, care va îndeplini şi activităţile de secretariat 17 voturi “pentru”             
 
 

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei 
publice pentru închirierea pajiştilor din proprietatea  privată a municipiului Hunedoara, este 
următoarea: 
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Preşedinte:  - Suciu Mariana- Şef Birou Registrul Agricol,Cadastru,Aplicarea Legilor  
                           Fondului Funciar; 
 
Membrii:  - Oprişiu Corina-Director executiv  -Direcţia Amenajarea Teritoriului,  
                         Patrimoniu şi Urbanism; 
  - Matei Adina-Compartiment Concesiuni Inchirieri; 
  - Haralambie Monica -Biroul Registrul Agricol,Cadastru,Aplicarea  
                         Legilor       Fondului Funciar; 
  - Tosun Valentina-consilier juridic-Direcţia  juridică, contencios administrativ,  
                         autoritate tutelară şi administraţie publică locală; 
   - Ponta Cristina-şef Serviciu Buget, finanţe,contabilitate. 
                     - Bugariu Adrian -Biroul Registrul Agricol,Cadastru,Aplicarea Legilor Fondului 
                          Funciar, care va îndeplini şi activităţile de secretariat; 

 

Art.8-9 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.103/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 

 
 
Dl. Palc ău Ciprian:  
 „Vă mulţumesc, doamnelor şi domnilor consilieri, declar închisă şedinţa de azi a 

Consiliului local." 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

    PREŞEDINTE,                          SECRETAR,                               ÎNTOCMIT,  

 

 

 

 

 

 

 

 

 



12 
 

R O M Â N I A 
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 
 
 
 

MINUTA 
 

Şedin ţei de îndat ă a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara din  data de 14.04.2014 
 
 
 
 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea organizării păşunatului şi exploatării pajiştilor 
permanente, aflate in domeniul privat al municipiului Hunedoara, în anul 2014. 
                      Hotărârea nr.103/ 2014 se aprob ă în unanimitate.                                                                                    

 
 
 

 
 
 
 

 
 
                                                               SECRETAR, 
                                                         Aurel Raţă-Bugnariu 


